
Sjuksköterskan som ser möjligheter med att digitalisera 
akutsjukvården

Sofia Olsson är sjuksköterska på akutmot-
tagningen på Lasarettet i Landskrona sedan 
2,5 år. Hon har arbetat som sjuksköterska i 
tio med erfarenhet från flera områden, bland 
annat barnakuten. I SDV-projektet arbetar hon 
inom området akutsjukvård med fokus på att 
ta fram träningsmaterial.

 Hur kommer SDV att påverka dig som sjukskö-
terska? 

- Den största skillnaden kommer att vara att vi läm-
nar arbete med papper och går över till att arbeta 
digitalt. Det innebär inga remisser på papper, vi 
slutar dokumentera på papper och inget mer letande 
efter papper för att få den information vi behöver. 

Jämför vi med andra delar av vården tror jag att det 
är just för akutmottagningar som förändringarna 
kommer att märkas som mest eftersom vi inte är så 
digitala idag. Det är mycket papperslappar!

En annan bra sak är att det kommer krävas färre telefonsamtal till vårdcentralen för att efterlysa läkaran-
teckningar, remisser och så vidare, det blir en mer sammanhållen journalföring. Vi slipper helt enkelt luska 
så mycket kring varför patienten är på akuten. 

Patientens läkemedelslista från primärvården kommer med införandet av SDV att vara tillgänglig även för 
akutmottagningen vilket också är en stor fördel, både för oss och för patienten. 

Blir det svårt att ställa om?

- Visst kan det kännas snabbare att klottra ner något på en lapp, men när vi blir mer digitala kommer det 
också innebära en högre patientsäkerhet. Idag när läkaren har gjort en ordination måste jag mer aktivt 
leta efter den. Med SDV kommer jag att se allt läkaren ordinerar som en notis när jag loggar in i systemet. 
Allt finns svart och vitt och det minskar risken att något faller inte mellan stolarna. Dessutom har systemet 
förinställda val som gör det relativt enkelt att jobba i.

Jag tror det är viktigt att man redan nu börjar förbereda sig på förändringarna som kommer, då minskar 
oron för det nya.


